
    SOCIALDEMOKRATERNA I KÄVLINGE KOMMUN 

 

 

190211 
 
Interpellation angående framtiden för de kommunala äldreboendena ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Pia Almström.  
 
 
I Kävlinge kommun har de styrande antagit en lokalförsörjningsplan. Denna plan 
innebär ett underlag för tjänstemännen att agera utifrån när det gäller hantering av 
kommunens lokaler så som våra äldreboenden. 
 
Med anledning av att vi har sett att man följer den politiskt antagna 
lokalförsörjningsplanen inom Omsorgsnämndens ansvarsområde så ställer vi oss 
följande frågor: 
 
Ska nedläggningen av våra kommunala särskilda boenden fortsätta? I så fall vilka 
boenden är det som ska stängas nu - är det Norrehed, Tallgården eller Ligustern? 
Och vad får det för konsekvenser för våra kommuninvånare när det gäller 
valfriheten?  
 
Omorganisationen av VILA var en följd av detta antagande. Det man måste komma 
ihåg är att det är ytterst politiker som tar beslut om ramar och riktlinjer som sedan 
tjänstemän verkställer utifrån de förutsättningar som ges med budget och mål. 
 
Det som blir tydligt är den borgerliga inställningen till kommunal verksamhet som 
ligger bakom nedläggningen av avdelningar på Billingshäll och nu Kullagården.  
 
Vi anser att detta är ett otillbörligt gynnande av privat verksamhet. Ska kommunen 
stänga ner kommunal verksamhet tills de privata aktörerna har fullt?  
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